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                                Z A P I S N I K 
 
Sa 2. Sastanka markacističke sekcije  HPD “Zanatlija” Osijek (u daljnjem tekstu: Društvo) 

,održane 23.03.2015. u prostoriji za sastanke sportske dvorane Gradski vrt u Osijeku s 

početkom u 17,00 sati. 

Sastanku prisutni: Vladimir Pavičić  predsjednik Društva, Damir Ižaković voditelj 

markacističke sekcije, Lidija Vorše, Stjepan Filipović, Goran Pofuk, Saša Pavičić, Jela 

Knežević, Ljilja Havranek, Darko Prusina, Daniel Podobnik, Željko Petrović, Vlado Grubišić 

. 

 

Predsjednik Društva je otvorio sastanak i predložio slijedeći dnevni red: 

1. usvajanje dnevnog reda  
2. imenovanje Lidije Vorše tajnicom sekcije i zapisničarom na mandat 4 godine kao i 

voditelja sekcije 

3. odluka o slanju dopisa HPS-u I SPS-u s informacijom o  radu markacističke sekcije 

Društva: 

4. dovršenje markacističkih akcija vezanih uz markiranje planinarske staze Majke Božje 

Lurdske (Popovac-Karanac)- izlet 18.04. 

5. raspored zaduženja u svezi čišćenja I obnova markacija na Podunavskom pješačkom putu 

- izlet 29.04. 

6. obnova planinarske staze „Darkov put“ (slični zadaci kao i kod staze „Majke Božje 

Lurdskoj“) 

7. Poveznica putova „Darkovog puta“ i  puta„Majke Božje Lurdske“ - Đuro Conjar 

8. Vrhovima Papuka - plan aktivnosti – izvještava Darko Prusina  

9.  Dilj Gora - „Staza karanfila“ – izvještava Daniel Podobnik  

10.  SPP - staza na Papuku: stanje i aktivnosti  

11. Razno - financijska sredstava za markiranje  

        

1. Točka  
Dnevni red je jednoglasno usvojen.                            

 

2. Točka 

Kako bi ostao pisani trag o radu markacističke sekcije  Društva, jednoglasno je donesena 

odluka o imenovanju zapisničarke Lidije Vorše., članice Nadzornog odbora Društva. 

Zapisničarka se imenuje na mandat od 4 godine kao i voditelj markacističke sekcije. 

 

3. Točka  

Jednoglasno je donesena odluka da se HPS-u I SPS-u uputi dopis u kojem će se krovnu 

planinarsku kao I regionalnu organizaciju izvijestiti o radu markacističke sekcije Društva s 

naglaskom na slijedeće: 

Hrvatsko planinarsko društvo 
"Zanatlija" Osijek 
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     - informacija o izabranom voditelju sekcije koji je I kontakt osoba, 

     - planinarski putevi koje Društvo održava 

     - planovi markacističkih akcija u slijedećem razdoblju 

     - upit o održavanju tečaja za markaciste te mogućnosti da se isti zbog povelikog interesa 

održi u Slavoniji 

     - inicijativa da vrh Kamenjak, kao najviši vrh na ovom području na planinarskoj stazi 

Majke Božje Lurdske (Popovac-Karanac) postane kontrolna točka HPO  

 

4. Točka 

Obzirom na skorašnji planirani izlet (18.04) planinarskom stazom Majke Božje Lurdske  

odlučeno je da se u nedjelju 29.03. održi markacistička akcija na pl.putu Popovac-Karanac. 

Akciju će voditi voditelj sekcije te će se tom prilikom dovršiti markiranje planinarske staze uz 

obuhvaćanje najvišeg vrha Kamenjak (244 ili 245 m), provjeriti će se geodetska piramida, 

napraviti GPS stazu, napraviti foto elaborate staze uz opis staze, identificirati zemljopisne 

nazive koji će se koristiti i u opisu staze ubuduće, postaviti smjerokaze sa provjerenom 

satnicom, postaviti pano koji su nam izradili Zeleni Osijek a koji je trenutno uskladišten u 

Karancu. Pano će se postaviti u Popovcu. 

Cilj ove markacističke akcije je finiširati ovu stazu budući da je jedina s tog područja priznata 

u HPS-u. 

Voditelj sekcije D. Ižaković u nedjelju 29.03. organizira markacističku akciju na stazi Majke 

Božje Lurdske (Popovac-Karanac). 

 

5. Točka 

U svezi Podunavskog pješačkog puta koji se održava 26.04. potrebno je da markacisti prođu 

stazom te ju uz pomoć alata raščiste, poprave markacije, postave smjerokaze s preciznom 

satnicom, naprave kartu koja će se moći postaviti na web stranicu ( u formatu za printanje) 

 

6. Točka 

Planinarsku stazu “Darkov put” potrebno je obnoviti na sličan način kao I stazu Majke Božje 

Lurdske. Sve je na stazi markirano osim livade uz Karašicu. Malo prije benta je potrebno 

staviti oznaku od bagrema. Potrebno je napraviti dvije varijante staze u slučaju visokog 

vodostaja. 

 

7. Točka 

Planinarska staza Darkov put I staza Majke Božje Lurdske mogu se povezati na način da se 

malo spusti staza I napravi mala obilaznica od odašiljača do Zmajevca po hrptu, a nakon toga 

desno prema Dražu I Popovcu. Taj dio bi trebao izviditi Đuro Conjar te predložiti 

markacističke aktivnosti. 

 

8. Točka 

Vrhovi Papuka – izvještava Darko Prusina. Radi se o stazi koja postoji od 1984. godine. Bila 

je planinarska transverzala, a sada je dosta zapuštena I treba vremena da se oživi, posebice 

zbog proslave 120 godina planinarstva u Slavoniji. Prijedlog je da se ubace 3 nove kontrolne 

točke prema Voćinu. Naši novi članovi iz Voćina ponudili su se da će proći sa strojevima te 

očistiti stazu. Prusina će u svezi toga kontaktirati s Ojkićem. Obzirom da se staza godinama 

ne koristi V. Pavičić će obavijestiti HPS o namjeri da se staza revitalizira ukoliko nije 

izbrisana u HPS-u.  Ž. Petrović je naglasio da je potrebno kupiti kvalitetnu boju, eventualno I 

fluo boju jer tada markacije puno duže traju I nije ih potrebno svako malo obnavljati. 

Prijedlog da se krene na markiranje počevši od Rupnice je usvojen. 
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9. Točka 

Staza karanfila- izvještava Daniel Podobnik koji se osvrnio zajedno s Ljiljom Havranek kako 

je to bila lijepa staza I odličan izlet dok nije ukinuta željeznička pruga. Podobnik je rekao da 

dugo nije bio tamo te da ne zna zu kakvom je stanju cijeli planinarski put. GSS je pravio kartu 

Dilja na kojoj je staza ucrtana točkasto (što označava bivšu stazu). LJ.Havranek je predložila 

da stazu treba ostaviti kao moguću varijantu hoda uz povezivanje s noćenjem u planinarskoj 

kući Viljevo kod Lojze.  

Ž. Petrović je rekao da je prošao nedavno dio staze I da markacije još vide te je predložio da 

se staza obziđe I stavi u mirovanje.  

Zaključak sekcije je da se izvjesti HPS I SPS da ćemo stazu u budućnosti obnoviti jer na tom  

dijelu Dilja nema nikakve staze. 

Voditelj sekcije D.Ižaković je zamolio V.Pavičića da mu nabavi jedan primjerak 

aministrativnog “paketa” što sve treba za stazu od početka do kraja. 

 

10. Točka 

Slavonski planinarski put – oformljena je Komisija za staze pri SPS-u koja će se pobriniti da 

svako planinarsko društvo na svojoj dionici obnovi stazu I pravilno ju markira. Za sada 

“Zanatlija” ne treba ništa u svezi toga raditi jer ima dovoljno posla oko staze Vrhova Papuka I 

ostalog. 

 

11. Točka 

Financijska sredstva za kupovinu materijala za markiranje I troškove markacističkih akcija će 

osigurati Društvo kroz odluku Upravnog odbora. Boje, mačete I škare će I nadalje biti kod 

Daniela Podobnika. 

 

Sastanak je završen u 18,10. 

 

 

Zapisničar: Lidija Vorše                                         Voditelj sekcije:  Damir Ižaković 

 

 

 

                                                                                   Predsjednik Društva: Vladimir Pavičić 

 

 

 

 


